



З 1 вересня п.р. відповідно до постанови Кабінету Міністрів України від 16.09.2015 року № 731 підвищено оплату праці працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери, визначених постановою Кабінету Міністрів України від 30 серпня 2002 року № 1298,

Даною постановою визначено, що з 1 вересня 2015 року у штатному розписі посадові оклади (тарифні ставки, ставки заробітної плати) працівників установ, закладів та організацій окремих галузей бюджетної сфери встановлюються у таких розмірах:

1 тарифного розряду — 1378 гривень;

2 тарифного розряду — 1383 гривні;

3 тарифного розряду — 1393 гривні;

4 тарифного розряду — 1403 гривні;

5 тарифного розряду — 1413 гривень;

6 тарифного розряду — 1467 гривень;

7 тарифного розряду — 1558 гривень;

8 тарифного розряду — 1660 гривень;

9 тарифного розряду — 1751 гривня;

10 тарифного розряду — 1842 гривні;

11 тарифного розряду — 1994 гривні;

12 тарифного розряду — 2145 гривень;

13 тарифного розряду — 2297 гривень;

14 тарифного розряду — 2449 гривень;

15 тарифного розряду — 2611 гривень;

16 тарифного розряду — 2823 гривні;

17 тарифного розряду — 3036 гривень;

18 тарифного розряду — 3249 гривень;

19 тарифного розряду — 3461 гривня;

20 тарифного розряду — 3684 гривні;

21 тарифного розряду — 3896 гривень;

22 тарифного розряду — 4109 гривень;

23 тарифного розряду — 4321 гривня;

24 тарифного розряду — 4412 гривень;

25 тарифного розряду — 4564 гривні.